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En, lidt forsinket, påske-hilsen fra 

mandagens Ungdomstræning 

Mandag inden påskeferien var der ”æggejagt” for alle spille-

re i Caféen.  

Det gjaldt om for holdet at finde intet mindre 30 gemte cho-

koladeæg og vi fandt de 29.  

Held og lykke %l den heldige, som en dag finder det sidste 

chokoladeæg i Caféen � 
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HB 2000 Posten 

Redaktion: 

Poul Petersen (ansv.) 

Strøbyholm 34 

2650 Hvidovre 

E-mail: sunpope@gmail.com 

 

Stof til bladet bedes leveret i elek-

tronisk form. 

Formatet helst som ”Word”  uden     

for specielle formateringer. Brug 

en ”gængs” skrifttype. 

Evt. fotos bedes vedhæftet sepa-

rat  og ikke indsat i dokumentfilen. 

Fotoformatet helst JPG 

 

Deadline for næste nummer:  

Oktober 2023 

Tryk: 

Klubben 

Adresse: 

Præstemosehallen 

Præstemosen 209 A 

2650 Hvidovre 

 

OBS ! 

Kontoret har ikke faste åbnings-

tider 

Alle henvendelser om ind– og 

udmeldelser, banetildeling og 

lign. skal ske pr. e-mail.  

Klubbens e-mail er altid åben: 

HB2000@HB2000.dk 

Ændring af adresse, tlf, mail, og  

kreditkortoplysninger skal man 

selv foretage i sin profil på 

klubbens hjemmeside: 

 www.HB2000.DK 

Webmaster:    

Jakob Madsen                     21 39 78 21           

Hvidovre Badminton - HB 2000 
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Bestyrelsen: 

Formand: 

Mikkel Grøn Olsen       25 72 56 66 

                     mikkelgo1@hotmail.com 

Næs�ormand: 

 Morten Olsen               22 88 44 45 

       konsulentOlsen@hotmail.com                   

Sekretær: 

Ulrikke Meinertsen      31 43 40 06 

                   Ulrikke@meinertsen.dk 

Kasserer: 

Jeane7e Ingerslev         21 45 14 18 

 

Bestyrelsesmedlem: 

Jakob Madsen                21 39 78 21 

              jakob_b_madsen@yahoo.dk 

Bestyrelsesmedlem: 

Helene Jensen               23 30 08 62 

                 Lunnerhtj@hotmail.com 

Bestyrelsesmedlem: 

Peter Porsdal                25 40 51 83 

                                   ppors@live.dk 

Udvalgsformænd m.m.: 

Ungdomsformand: 

Helene Jensen               23 30 08 62 

                 Lunnerhtj@hotmail.com 

Ungdoms-næs�ormand: 

Pernille Delberg            28 70 60 70 

         pernille.delberg@gmail.com 

Seniorerformand: 

Mads Feldvoss Olsen   20 94 97 64 

            madsolsenfeld@gmail.com 

Mo#onis�ormand: 

Jakob Madsen               21 39 78 21 

              jakob_b_madsen@yahoo.dk 

Veteranformand: 

Peter Porsdal                 25 40 51 83   

                                    ppors@live.dk 

 

Banefordeling: 

Kontoret og udvalgsformændene           

 Klubbens kontaktpersoner 
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Vigtigt nyt for ungdommen 

 

HB2000 Ungdom har samlet et stærkt team omkring 

Ungdomsafdelingen, som tager sig af store og små op-

gaver for spillerne. 

  

Ungdomsudvalget består af: 

Jacob (far til Emma og Rasmus) 

Tonny (far til Isabella) 

Oliver (ungdomstræner) 

Birgitte (mor til Martin og Tobias) 

Peter (ungdomstræner mm) 

Amanda (ungdomstræner) 

Ulrik (far til Gustav og Frida, trænersparringspartner) 

Ninna (mor til Gustav og Frida) 

Chris (far til Alfred og Alma) 

Nicolai (far til Sander) 

Helene (ungdomsformand) 

Pernille (mor til Ida og Jonas) 

 

Vi glæder os til at komme igang med næste sæson og vil orien-

tere nærmere om vores arbejde og alle de mange aktiviteter der 

kommer for spillerne efter sommerferien. 
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Referat fra ordinær generalforsamling 23. Maj 2023 

A?ud:: Ulrikke, Peter og Morten 

Deltagere: 6 ud over bestyrelsen 

Mikkel byder velkommen 

John er valgt %l dirigent, og han takker. Konstaterer mødet er korrekt indkaldt. 

Jørgen mener ikke dagsordenen er fremlagt. 

Formandens beretning  *) 

Ungdoms Formandens beretning *)  

Elo spørger om man bliver sendt på trænerkursus, det bekræCer Helene, man gør. 

Senior Formandens beretning *) 

Elo spørger, bliver de unge prioriterer på tredjeholdet. Fra ungdom %l senior. Har 

man mistet ca. 10 % eCer Corona som andre hold. Ja %l begge spørgsmål. 

Veteran Formandens beretning *) 

Mo%onist Formandens beretning *) 

Elo nævner 60 + om fredagen. Kun Sonja %lbage på Veteran B, hun må gerne deltage 

da der her er fire damer. 

Regnskabet deles ud og gennemgås af Jeane7e. Elo spørger %l åbne turneringer. 

Hvad ligger under diverse, nye borde på altanen. Forbrug af bolde er mindre. Mikkel 

siger der bliver fokuseret på at spare på bolde. Regnskabet godkendes. 

Balance: Elo nævner Ak%onær kontoen 

Indkomne forslag: Bestyrelsen paragraf 9 stykke 4. flere suppleanter i bestyrelsen. 

Elo spørger, kunne det være en fra hver afdeling? Ja, evt. Forslaget stemmes der ja 

%l af deltagerne. 

Budget forelægges. Elo spørger %l cafeen. Det kører rundt. Pernille spørger %l %l-

skuddet, bliver det %ldelt ungdommen, ja men ungdommen giver underskud. Pernil-

le spørger om hvor gammel man skal være, for at få %lskud fra Hvidovre Kommune. 

Op %l 25 år.  

Vi kører med uændret kon%ngent. 
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Valg %l bestyrelse: Medlemmer på valg modtager genvalg. 

Valg suppleanter. Modtager genvalg 

Valg af revisorer modtager genvalg 

Valg af revisor suppleant modtager genvalg 

Eventuel:  Eva spørger %l muligheden om at slå afdelinger sammen. For at få bedre 

træning og kampe. Måske mo%onister og veteraner. Der er få på nogle træninger. 

Har været prøvet før, men er absolut en mulighed der kan afprøves. 

Der kigges på det. 

Formanden slu7er af og takker John for styringen. 

 

*) Formandens og afdelingernes fulde årsberetninger bringes følgende: 

Formandens	beretning	

Så går sæsonen 22/23 på hæld, og vi kan så småt skimte sæson 

23/24 i horisonten. For mig har dette været et år præget af fru-

stration over manglende varme i hallen. Jeg har været i kontinuer-

lig dialog med kommunen gennem det meste af sæsonen om netop 

dette emne. Der har jo dels været en kommunal beslutning om, at 

varmen generelt skulle skrues ned, da der har været en lille krig, 

som har sparket elpriserne gevaldigt i vejret. Og dels har der været 

store udfordringer med varme- og udluftningssystemet i hallen. 

Jeg tør ikke garantere, at alt spiller hundrede procent endnu, men 

om ikke andet bevæger vi os da i hvert fald mod varmere tider, så 

hallen forhåbentlig er varm nok sommeren over. Så må vi se igen 

til efteråret…  

På den sportslige front har klubben endnu engang skrevet historie 

i denne sæson. På seniorsiden har vores 1. hold har gjort det godt i 

år og tager et år mere i Danmarksserien. Samtidig har vi formået at få vores 2. 

hold i Københavnsserien. Det er historisk +lot og er første gang i klubbens histo-
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rie, at vi kan prale af det. Jeg ser det som et udtryk for, at vores seniorafdeling 

aldrig har været stærkere og især bredere. Hvor der tidligere har været langt 

mellem top og bund, udlignes niveauet lige så stille. Niveauet bliver langsomt, 

men sikkert, højere. Det er især grundet ungdomsspillerne, som blev seniorer 

for nogle år siden. De bidrager rigtig godt til træningen og bliver fortsat kun 

bedre og bedre. Det er sådan man laver en bæredygtig klub. Så en særlig tak skal 

lyde til alle forældre, spillere, trænere og ledere omkring ungdomsafdelingen. Vi 

håber, at der bliver ved med at komme søde og dygtige spillere op igennem 

klubsystemet.  

En stor tak skal også lyde til klubbens sponsorer. Det er igennem en årrække 

blevet dyrere og dyrere at drive en badmintonklub, og derfor er det mere og 

mere nødvendigt for os at modtage sponsorater, hvis vi skal holde vores nuvæ-

rende aktivitetsniveau kørende - og især hvis vi skal kunne udvide det. Hyrup og 

Nielsen, Maler-Teamet, Topdahl, Tømrer- og Snedker+irmaet v. Jacob Brixum - 

kæmpe tak til jer! Vi håber, I har lyst til at fortsætte i årene fremover. :)  

Jeg er rigtig glad på klubbens vegne for, at vi i år har kunnet arrangere og gen-

nemføre vores klubmesterskaber. Det er en svær størrelse at have med at gøre. 

Det har ikke været a+holdt siden 2019. Dels på grund af corona, men også på 

grund af for lidt tilmeldinger. Jeg håber, at successen i år er et varsel om, at klub-

mesterskaberne de næste år bare vokser og vokser. Optimalt set bør vi have alle 

klubbens medlemmer med til klubmesterskaberne. Det er en super hyggelig uge, 

hvor man får spillet mod og mødt nogle, man måske ikke lige nødvendigvis mø-

der hver uge til træning. Klubmesterskabsudvalget er dog også opmærksom på 

de forskellige forbehold, folk kan have for at stille op. Vi overvejer, om der evt. 

skal laves om i konceptet fremadrettet for at få +lere med, eller om det bare må 

forventes, at det ikke kan blive større end det allerede er.   

En badmintonklub som vores kan kun eksistere i kraft af de frivillige, der er i 

klubben. Klubbens frivillige yder en kæmpe indsats, og mange af disse har gjort 

det gennem en lang årrække. Det er jo dejligt, at vi tilsyneladende er meget gode 

til at holde på vores frivillige, når først vi får lokket dem ind i folden, men det 

ville også være dejligt med nogle +lere frivillige. I den forbindelse har vi - på godt 

initiativ af Ulrikke - iværksat et forløb i samarbejde med DGI omhandlende, 

hvordan vi kan skaffe og fastholde +lere frivillige til klubben. Det er et projekt, 

som vi er godt i gang med, men slet ikke færdige. En del af denne proces er, at vi 

er i gang med at få udspeci+iceret og nedbrudt alle de forskellige arbejdsopgaver 
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man kan have som frivillig. Eksempelvis kan det virke lidt overvældende at være 

cafébestyrer. Men så gør vi i stedet det, at vi bryder tjansen ned i mindre bidder 

- sådan at +lere kan byde ind på enkelte dele af opgaven, så det ikke er én eller to 

personer, der står for det hele. På samme måde gør vi med alle opgaver i klub-

ben, som mangler frivillige hænder. Vi vil gerne et sted hen, hvor det at være 

medlem af HB2000 også indbefatter, at man yder en eller anden form for frivillig 

indsats. Om det så bare er at vaske viskestykker fra caféen, betjene caféen til en 

enkelt holdkamp, hjælpe til ved dommerbordet ved klubmesterskaberne eller 

arrangere en fest. Alt har værdi - vi tager imod med kyshånd. Det kan være 

hårdt at være frivillig, men det er bestemt også givende og udviklende. Det kan 

jeg i hvert fald skrive under på. 

Mikkel Grøn 

 

Beretning fra ungdomsafdelingen 2022-2023 

Vi har haft en del tilgang denne sæson, både helt nybegyndere, som der har været 
flest af men også et par øvede spillere, som allerede nu træner med på senior B om 
mandagen. Så vi nu er 58 børn i afdelingen og vi regner med at endnu en lille hånd-
fuld når at melde sig ind inden vi afslutter sæsonen. Faktisk er det flere år siden vi 
har haft så mange medlemmer, så noget gør vores dygtige trænere rigtigt, siden de 
formår at fastholde spillerne. 

Vi fik Ulrik Jansen om bord og han holdt i starten af sæsonen en lille workshop, som 
er mundet ud i et idegrundlag for ungdomsafdelingen i HB2000. Her fik trænerne fik 
en vigtig snak om hvad vores ungdomsafdeling står for. Vi håber at arbejde videre 
med det i løbet af næste sæson. 

 

Træningen 

Vi har rekrutteret endnu en hjælpetræner, som kom til start i starten af af sæsonen, 
nemlig Tobias Olsen. 

Derud over har Ida Kistrup været hjælper om mandagen og her i slutningen har også 
Malika hjulpet til. De er til stor hjælp, når der er over 30 nybegyndere på en træning. 
Ellers har vores træninger set således ud: 

Mandage har Pernille stået for sammen med Martin O, Jonas K, Tobias O, Ida og 
Malika 



10 

Tirsdage har Silke og Noah stået for træningen sammen med Jonas K. Men de var 
nødt til at stoppe med udgangen af april, grundet tidspres. Men heldigvis er Oliver K 
trådt til og tager træningen sæsonen ud. 

Torsdag er det Oliver K og Martin O der har styret træningen. 

Onsdag har Amanda stået for specialtræningen bestående primært af unge fra senior-
afdelingen, mens både Peter P og Amanda har haft fredagstræningen, som også er en 
specialtræning. 

Men vi har også haft fornøjelsen af Ulrik J, som dels har hjulpet til ved træningerne 
og givet feed back til trænerne, hvilket har været ret lækkert. 

Desværre har vi ikke haft miniton, da vi ikke kan skaffe nogen instruktør til holdet. 

Holdturneringen 

Denne sæson, havde vi kun spillere til 1 hold i holdturneringen.  
Det blev i rækken U15 4800 4 Spillere Pulje 1. Med Birgitte som holdleder. 
Holdet har bestået af Jonas K, Tobias O, Ida K, Alfred H og Gustav og de spillede 
sig til en flot 2.plads ud af 6 hold.  
 

Arrangementer 

Vi har desværre været nødt til at aflyse både træningslejren i august måned og sam-
me skæbne led klubmesterskaberne i april. Det er skyldes for få tilmeldinger. Rigtig 
ærgerligt. Måske skyldes det 

at vi har en del nye og yngre spillere, som ikke har så meget mod på at spille turne-
ring. Men i forhold til klubmesterskaberne kan en formodning også være, at foræl-
drene ikke helt kan overskue at skulle afsætte en hel weekend i hallen.  

Men vores juleturnering blev til noget, med hele 24 tilmeldinger. Det blev en hygge-
lig eftermiddag, som det plejer at være med æbleskiver i store mængder, godtepose, 
pebernødder og sodavand. 

Som noget nyt har vi også afholdt flere forskellige søndags arrangementer, drevet af 
Pernille, som også har trakteret med kage og sodavand til deltagerne, ved hvert arran-
gement: 

Vi har haft Åben Hal for egne spillere, hvor ungerne bare kunne komme i hallen og 
spille med hinanden.  

Åben Hal var for nye spillere har vi også holdt, hvor vi har inviteret børn fra oplandet 
og det har da også resulteret i et par nye børn.Et 3 arrangement, Familie Fjer hvor 
spillerne og deres forældre kunne komme i hallen og spille sammen og mod hinan-
den. 
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Som erstatning for klubmesterskaberne lavede vi en lille turnering hvor spillerne bare 
kunne dukke op og så spillede de kampe mod hinanden. 

Vi har gennem DGI Storkøbenhavn, aftalt at være vært for en sommerskole for de 8-
12 årige her i sommer. Det er Oliver K som er instruktør de 3 dage skolen løber af 
stablen. Men det er i skrivende stund usikkert om det bliver til noget, da det er sløjt 
med tilslutningen, men vi har ikke opgivet håbet, da der først er frist for tilmeldingen 
den 30.6. 

 

 

Sponsor  

Sidst men ikke mindst skal lyde en tak til vores sponsor, som har  

sørget for at ungdomsspillerne, når de er ude at spille kampe, repræsenterer klubben 
på fineste vis ved at have fælles klubtøj på.  

Men også til brug til træning er trøjerne eftertragtede. Så stor tak! 

Til slut skal lyde en tak til jer som bakker op om vores arbejde i afdelingen, herunder 
også trænerne som stille op ved arrangementerne. 

 

Beretning fra seniorformanden 

Der er nu gået et år siden jeg blev valgt som seniorformand for klubben. I løbet af 

året, er jeg kun blevet bekræCet, i de %ng der gjorde jeg ops%llede som formand i 

første omgang. Klubben er, synes jeg, nemlig stadig meget speciel med sin sociale 

%lgang. Det kan ikke sammenlignes med andre klubber jeg %dligere har været i. Det 

er noget der skal opleves! 

Skal man gøre status på hele året, så er vi %l slut på sæsonen 42 medlemmer i afde-

lingen. Udover de7e har alle vores tre hold lavet rig%g fine resultater. 1. holdet star-

tede skidt ud, og endte i nedrykningsspillet. Her blev de dog nr. 1 i puljen, og er der-

med stadig i Danmarksserien. 2. holdet har haC en fantas%sk sæson. Det blev %l ét 

nederlag, hvilket sikrede 1. pladsen i puljen, og dermed også oprykning %l køben-

havnerserien. 3. holdet har også haC en god sæson. Her blev det %l sejr i fire ud af 

syv kampe, så her rykker vi hverken op eller ned %l næsten sæson. Disse resultater 

skal vi være meget stolte af. Aldrig før har klubben haC flere hold så høje rækker. 

Gennem de seneste sæsoner er flere af ungdomsspillerne overgået %l seniorafdelin-
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 gen, og det er min vurdering, at denne sæson er resultat af de7e. Skal man kigge 

videre, så er der bestemt også stadig poten%ale for udvikling, så det bliver spæn-

dende at se i kommende sæsoner.  

Til sidst skal der lyde en kæmpe tak %l Frank Vilholt-Johannsen. Frank har i 25 år 

været træner i klubben, hvilket i den grad må siges at være imponerende. Han har 

desværre valgt at stoppe som træner fra næste sæson af, men kommer stadig %l at 

træne med i afdelingen. Igen, tusind %l Frank, vi glæder os %l mange flere gode stun-

der i hallen. Hvad Franks træning angår, så vil Morten Olsen overtage denne næste 

sæson. 

Mads 

 

Veteranspilleudvalgsformands beretning 

Så gik min første sæson som formand for veteranafdelingen. Vi starte-

de sæsonen med at lave A og B trupper for den nye sæson. Det gav 

desværre nogle udfordringer, da nogle ikke var helt %lfredse med op-

delingen. Så en enkelt valgte at melde sig ud og nogle valgte at melde 

sig ind hos holdmo%onisterne. Så heldigvis blev de i klubben. Desvær-

re har det vist sig at fremmøde på B træningen er noget mindre end 

på A træningen, hvilket er et problem vi skal have løst. Så derfor har 

jeg indkaldt %l spillermøde, for at runde sæsonen af og blandt andet 

se om vi kan finde en løsning på træningssitua%onen. 

 

Ellers synes jeg det har været en fornøjelse at være formand for en 

afdeling som fungerer godt, både %l træning og på det sociale. Kamp-

mæssigt slu7ede holdene af således:  

40+ 1 slu7ede på en første plads uden at have tabt en eneste hold-

kamp og rykker dermed op i serie 1. 40+ 2 blev nummer to med kun 
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en tabt kamp og rykker dermed op i serie 2. 40+ 3 som er et rent her-

rehold, slu7er som nummer fem og bliver dermed i rækken.  

50+ 1 slu7er som nummer 7 og bliver dermed i rækken, som var må-

let inden sæsonstart, da vi var rykket op i den øverste række. 50+2 

bliver også nummer 7 og bliver dermed også i rækken.  

60+ 1 bliver nummer 3 hvilket må siges at være godt klaret.  

 

Slutvis vil jeg sige at jeg synes vi er gode %l at pleje det sociale både 

eCer holdkampe og %l træning samt diverse fester. 

Jeg ser frem %l endnu en sæson med gode kampe og hyggeligt sam-

vær. 

 

Veteranformand 

Peter Porsdal 

 

Beretning Turneringsmo#onister 2022-2023 

Træningsa0ener 

Vi lagde ud med en noget tynd trup eCersom 7 spillere af forskellige årsager 

havde forladt afdelingen i løbet af sommeren. Der kom imidler%d lidt eCer 

lidt 7 nye %l, så vi endte med at være 31 som vi også havde været forrige 

sæson. Ikke alle har været lige stabile, men vi kunne da fylde 5 baner %l de 

fleste træninger. 

ECer 12 sæsoner med Ole Perregaard som træner skulle vi i år prøve noget 

nyt med Peter Porsdal som træner. For Peter har det også været nyt at skul-

le træne voksne. Det har været en træning med mere leg og mere spil under  
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opvarmningen, hvilket der generelt har været %lfredshed med. Nu har Peter 

lært os at kende og vi glæder os %l at fortsæ7e og udvikle træningen næste 

sæson. Tak %l Peter for at tage udfordringen op. 

Holdturnering 

Grundet de færre spillere omkring sæsonstart %lmeldte vi et hold færre, så-

ledes at vi i år s%llede med et 4+4, et 4+2 og et 4-hold – hvilket var et 4-hold 

færre end sidste år. Havde vi kendt %l de spillere der kom %l, havde vi nok 

haC et hold mere. 

4+4 spillede som sædvanlig i serie 1. Vi var en pulje med 6 hold og endte 

som nr. 3, men kun et enkelt point fra 1. pladsen, så et flot resultat. 

4+2 spillede igen i serie 2, som i år var lavet med grundspil med 2 puljer á 6 

hold. Her lå vi nr. 1 ind%l sidste runde, hvor vi blev overhalet og endte som 

nr. 3. Vi skulle så spille top-slutspil med de 3 bedste fra den anden pulje. Her 

vandt vi 1 af kampene og endte på en samlet 5. plads. 

4-holdet var mod vores vilje havnet i serie 1, hvor der var 8 hold. Det var en 

noget ujævn pulje, hvor flere kampe blev tabt 6-0, mens også et par stykker 

blev vundet 6-0. Der blev kæmpet godt igennem og vi endte på en fornuCig 

6. plads. 

En stor tak %l de 3 holdledere, Helene, Michaela og Henrik, som styrede 

tropperne og sørgede for at vi i år fik spillet alle kampe. Især tak %l Helene, 

som tog udfordringen op på 4+4-holdet eCer Cecilie, der denne sæson sat-

sede på OCR i stedet for badminton. 

Det sociale 

Vi fik i år holdt en del hyggeaCener: 

Den sædvanlige månedlige hygge, hvor vi stopper spillet lidt før normalt og 

alle kommer op %l hygge, snak og diverse info. 

Vi fik i år holdt en eCerårsgrillaCen i klubben – rig%g hyggeligt. 
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Det blev igen %l gløgg og æbleskiver sidste %rsdag inden jul. 

Vi fik holdt julefrokost med god mad og drikke. 

Årets spiril kom lidt på tur – først %l Me7e og siden videre %l Jan Stuhr, som 

passer på den ind%l næste fest. 

Jakob B. Madsen, turneringsmo%onisRormand 

—————————- 

Så er der lige plads #l konkurrencen…. 

Løsningen  i sidste nummer var MATCHBOLD og vinderen er Per Jakobsen, 

som får en præmie snarest. 

Denne gang er gåden lidt speciel: 

En mølle kan være noget forskelligt. En vindmølle, en vandmølle, en kværn 

eller en blæser. Men ovre på Fyn har ordet også en anden, lidt speciel betyd-

ning. HVAD ER DET ? 

Løsningen sender du på en mail inden 1. august %l: 

sunpope@gmail.com 

mærket løsning 

Der er præmie %l et af de rig%ge svar 
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Vore sponsorer…. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kæmpe tak #l jer. Vi håber I har lyst #l at  

fortsæ6e i årene fremover :) 
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HB2000 Ungdom repræsenterer klubben 

flot #l åbne turneringer! 

 

”En lille hilsen fra Alfred, som har været ude og spille turnering i BC37 

og som vandt i U13 C-rækken. Så en stor tak %l alle jer nede i klubben, 

som tager sig så godt af de nye/unge spillere”. 

 

”Endnu en lille hilsen fra Alfred, som var ude og spille turnering på 

Frederiksberg og som vandt i U13 C-rækken, eCer en rig%g god finale i 

3 sæt. Den var så hans sidste turnering i C-rækken, for han er rykket 

op i B-rækken nu.  

P.S Alfred håber at der måske er mulighed for at han kan komme med 

på onsdags-holdet eCer sommerferien�” 
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TAK for det fine indlæg fra Alfreds Far, Chris 

                 

Familie-Fjer i HB2000 Ungdom 

Søndag d. 5. marts blev der aUoldt Familie Fjer, hvor ungdomsspillerne spillede 

sammen med en forælder (eller anden voksen fra familien) mod andre par.  

14 par var %lmeldt og Mar%n havde lavet et godt kampprogram med tre puljer, hvor 

alle spillede mod alle. ECer den fælles opvarmning blev det %l mange og gode kam-

pe, som Ulrik stod for at sæ7e i gang og have overblik over. Dejligt at så de mange 

ungdomsspillere på tværs af alder og niveau have det sjovt sammen, og lige så skønt 

med al den forældre-opbakning vi oplever %l sådanne arrangementer.  

ECer en veloverstået turnering samledes vi i Caféen, hvor der blev overrakt præmier 

%l alle - både børn og voksne. Peter havde lavet kaffe, Frida havde bagt cookies og 

Ida havde pakket præmierne ind. 

Tak for en hyggelig badmintondag %l alle fra Ulrik og Pernille 

 

19 
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Holdturneringen for Ungdomsspillerne er vel over-

stået 

I år har HB2000 Ungdom kun s%llet op med ét ungdomshold, da der ikke var spillere 

nok ved sæsonstart %l at sæ7e flere hold.  

Vores U15-hold har dog gjort det SUPER GODT! Ikke mindst taget i betragtning af, at 

to af holdets spillere er U13-spillere og dermed generelt har mødt ældre, højere, 

stærkere modstandere.  

Denne sæsons U15-hold har bestået af: Tobias-Mini, Gustav, Ida, Albert og 

Jonas 

             

Lørdag d. 4. februar var holdet afsted i Rødovre 

Hallen for først at møde Skovshoved. ECer en tæt 

Golden Set-kamp vandt Skovshoved holdkampen 4-3. DereCer spillede vi mod KMB 

og vandt 4-2. Der var mange lange og tæ7e kampe - og Ida havde ekstra træ7e ben 

eCer udelukkende at have spillet 3-sæts kampe denne dag. 

Den sidste holdkamp d. 12. marts foregik i KMB-hallen på Amager, hvor vi først 

mødte Drive. Her fik vi en overbevisende sejr og vandt 6-0. Sæsonens sidste 

holdkamp var mod KMB, og selvom modstanderne var på hjemmebane, var det 

alligevel HB2000, der løb af med sejren og vandt 4-3. ECer kampen fik vi en 

sodavand og Birgi7e (holdleder) havde købt påskeæg %l spillerne. 



22 

Det samlede resultat af denne sæsons holdkampe i U15-rækken blev, at Skovshoved 

tog førstepladsen, men skarpt forfulgt af HB2000, som dermed blev NUMMER 2  i 

rækken.  

TAK #l Mar#n for at coache spillerne %l alle holdkampe så de får feedback mellem 

sæ7ene og eCer kampen! 

TAK #l Birgi6e for at være holdleder dvs. at få indkaldt spillerne, udfylde 

kampsedler og indbere7e resultater. 

Og TAK #l forældre, bedsteforældre, søskende og andet god�olk, som troligt har 

heppet med på bænkene. Der er ingen tvivl om at supporten har betydet meget for 

vores spillere. 

 

/ Pernille 

”Åben Hal” x 2 i Ungdomsafdelingen 

HB2000 Ungdom har eCer jul aUoldt intet mindre end 2 x ”Åben Hal” og med stor 

%lslutning begge gange. 

Søndag d. 5. februar kunne klubbens ungdomsspillere møde op %l ”Åben Hal” inklu-

siv hyggelige %mer med spil og leg med klubkammeraterne. Rig%g mange mødte op 

og også forældre var godt repræsenteret. Der blev spillet badminton fra start %l slut, 

så både børn og voksne fik sved på panden. Der var heldigvis %d %l at tage sig en 

puster på bænken og køle af med en kold sodavand og et stykke kage. 

 

 

Søndag d. 26. marts blev Præstemosehallen igen %l ”Åben Hal” og denne gang ikke 

kun for klubbens egne ungdomsspillere - men også for kammerater og venner, der 

havde lyst %l at spille. Der havde forud for arrangementet været annonceret på de 

omkringliggende skoler i Hvidovre, og en del nye og ukendte ansigter mødte op og 

prøvede kræCer med ketsjer og bold. Som al%d god stemning og masser af energi i 

hallen, hvor børn og voksne havde tre gode %mer. 

         

23 

Sommer 2023 

Sæsonen går på hæld og det er %d %l en status fra mo%onisterne. 

4+4 holdet i serie 1, Team Helene: ECer 5 holdkampe endte vi som nummer 3, og 

desværre kun et enkelt point fra 1. pladsen. Der blev kæmpet hele vejen rundt som 

al%d, og der har været både rig%gt spændende holdkampe og virkeligt fejlcastede 

holdkampe (Karlslunde).  

4+2 holdet i serie 2, Team Michaela: Startede med at vinde 4 kampe, nogle endda 

stort. Senere slutspil og en endelig placering som nr. 5 ud af 12 hold. Gode kampe 

og generelt stor %lslutning fra %lmeldte spillere og reserver. 

4-spiller-holdet Team Henrik: Trods tvangsoprykning %l serie 1 blev der vundet flere 

kampe 6-0, og også tabt med samme cifre. En noget blandet pulje, og en samlet 

placering %l HB2000 på 6. plads ud af 8. hold. Det aCvinger respekt, flot klaret! 

Spirillen blev ved jule%d givet fra Me7e og videre %l Jan Stuhr, for al%d at være 

hjælpsom og feje gulve inden spil, masser af fremmøde og et fokus på, hvordan man 

nu IKKE skal gøre hvis ketcheren skal bevare sin æggeform. Men selvfølgelig kan der 

jo være ekstra udfordringer forbundet med at spille med ketchere uden den sæd-

vanlige ramme. Således kan man jo tænke i at blive en bedre spiller fordi der er 

masser af forhindringer. 

 

I marts blev der spillet 

Hvidovre Cup, med pænt 

fremmøde fra mo%oni-

sterne og flo7e resultater. 

Særligt kan vi fremhæve 

Mo%onisternes formand, 

Jakob B. Madsen, som fik 

en 1.plads i både HD B-

række og MD B-række. 

Jakobs mellemnavn star-

ter med B., og det står  

Fortsæ7es på bagsiden 

Jakob og Agata blev klubmestre 
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rmentlig for Blandet slik, som han var den glade modtager af e�er at have sejret sig 

igennem Hvidovre Cup. 

Klubmesterskaber 2023 har også lige været a#oldt, her deltog 14-15 stykker fra 

mo(onisterne. Det var en fornøjelse at deltage og at spille mod andre end dem vi 

plejer at spille mod. Og vi giver ikke op så let! 

Rig(g god sommer (l alle, vi ses i den nye sæson. 

/Mo(onister – kom bare an, vi er klar på udfordringer! Og sommer! Og kølig vin på 

terrassen � 

 

60+ fredagsholdet 60+ fredagsholdet 60+ fredagsholdet 60+ fredagsholdet     
Trods en periode med faldende medlemstal, går det nu fremad igen.  

På en god fredag er vi en lille snes, men der er plads til flere. 

Der bliver stadig festet sommer, jul og på medlemmernes runde og 

halvrunde fødselsdage. 

 

 

 

 

 

 

 

 

På billedet fejres en nylig fødselar, som samtidig er redaktør på dette 

blad samt en af klubbens alderspræsidenter. 


